
 

 

Záznam 
 

zo zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja  
zo dňa 12.01.2023  

 
v Galante dňa 12.01.2023 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
  
 Predseda komisie Mgr. László Biró v úvode privítal všetkých prítomných, osobitne p. 
prednostu, Ing. Poľakovského a otvoril zasadnutie. Predložil návrh programu rokovania (viď 
nižšie), ktorý členovia komisie jednomyseľne schválili. 
 
 

12.01.2023 o 15,00 hod. 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Vyhodnotenie podujatia Vianoce v Galante a Silvester 2022 
3. Činnosť GALANDIA spol. s r.o. – ústna informácia  
4. Činnosť TSMG – ústna informácia  
5. Vyúčtovanie plateného parkovania za rok 2022 – informatívna správa 

6. Rôzne  
7. Záver 

 
K bodu č. 2 
Vyhodnotenie podujatia Vianoce v Galante a Silvester 2022 
 
Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP.  

Mgr. Biró – zaznamenal pozitívne ohlasy na obe podujatia.  

Mgr. Grellová – uvítala by dlhšie trvanie vianočných trhov, okrem toho tiež zaznamenala 

pozitívne ohlasy.  

Mgr. Amrichová – doplnila informácie odoznelé na komisii kultúry a MMV k podujatiam.  
MUDr. Mýtniková – kladne hodnotila ohňostroj na nový rok a návštevnosť. Zaujímala sa, či sa 
v budúcnosti dá urobiť meranie škodlivých látok v ovzduší pred a po konaní ohňostroja.  
JUDr. Wolf – zaujímal sa o concept umiestnenia stánkov, navrhol umiestnenie veľkého stanu 
pre návštevníkov, ktorý by slúžil na konzumáciu jedál aj komfortné sledovanie programu.  
Mgr. Amrichová – v minulosti bol problém ten, že bolo málo predajcov, tentokrát ich bolo 
veľa, snažili sme sa všetkých umiestniť s ohľadom na dostupnosť techniky zimnej údržby a 
elektrického napojenia. Niektorí predajcovia občerstvenia si pripravili aj vyhrievané stánky, 
do budúcna sa to pokúsime zjednotiť. 
Z. Szelle – do budúcna by sme mohli premýšľať o umiestnení veľkého stanu, okolo ktorého 
umiestnime predajcov. Predajcovia by sa mohli naňho aj zložiť.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľným hlasovaním zobrala na 
vedomie s pripomienkou – zistiť cenovú ponuku na zastrešenie námestia pred pódiom.  



 

 

K bodu č. 3 
Činnosť GALANDIA spol. s r.o. – ústna informácia 
 
Z. Szelle, konateľ spoločnosti, informoval komisiu ohľadne prebiehajúcej inventarizácie 
majetku. Nepozná plány vedenia ohľadne znovuotvorenia kúpaliska. 
Ing. Poľakovský – úlohu znovuotvorenia má v gescii p. viceprimátor, kreuje sa projektový tím 
znovuotvorenia. Iné informácie zatiaľ nemá. 
Z. Szelle – treba myslieť na to, že zamestnanci budú noví, bude potrebné ich zaučiť, zaškoliť a 
tiež naštartovať technológiu a pripraviť prevádzku na otvorenie (upratovanie a pod.). 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia zobrala ústnu informatívnu správu jednomyseľne na vedomie. 
 
K bodu č. 4 
Činnosť TSMG – ústna informácia 
 
Mgr. Arnold Popluhár, poverený riaditeľ TSMG informoval členov o aktuálnych činnostiach 
TSMG.  
Mgr. Barczi – pozitívne hodnotil zaradenie dvoch zberov zeleného odpadu v mesiaci 
november.  
JUDr. Wolf – zaujímal sa, keď sa napr. nevyčerpajú fin.prostriedky na zimnú údržbu, koľko sa 
ušetrí a na akú činnosť sa využijú ušetrené prostriedky? 
Ing. Poľakovský – vyhodnotenie zimnej údržby bude v programe rokovania aprílovej komisie 
inv. výstavby, môžu ho predložiť aj na komisiu obchodu. Počas zimnej údržby sa hradí tzv. 
pohotovostná služba, či sneží alebo nie. Ušetrené financie idú do prebytku TSMG, MsZ 
potom rozhodne, na čo sa použijú z rezervného fondu.  
Mgr. Popluhár – nájdu sa aktivity, na ktoré sa dajú využiť ušetrené finančné prostriedky. 
Zimná údržba sa ešte neskončila, týka sa aj aktivít TSMG v prípade mrazu, keď sa robí posyp, 
používajú sa rovnaké vozidlá ako pri odhŕňaní snehu.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia zobrala ústnu informatívnu správu jednomyseľne na vedomie.  
 
K bodu č. 5 
Vyúčtovanie plateného parkovania za rok 2022 – informatívna správa 

 

Na komisiu bol predložený materiál o vyúčtovaní plateného parkovania za rok 2022. 

 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľným hlasovaním zobrala na 
vedomie.  
 
K bodu č. 6 
Rôzne 

 

a) Partnerské mestá 

Mgr. Barczi sa zaujímal ohľadne vzťahov s poľským partnerským mestom. 



 

 

Mgr. Biró – MsZ schválilo uzatvorenie partnerskej zmluvy s mestom Ustrzyki Dolne, je to však 

veľmi ďaleko. Prehodnotil by partnerstvo. 

Mgr. Amrichová – z mesta Lešno sme nedostali spätnú väzbu, následne sa zmluva uzavrela s 

Ustrykami. Dodala, že na komisiu kultúry bude predkladaná SWOT analýza o spolupráci a 

spoločných aktivitách s aktuálnymi partnerskými mestami.  

Mgr. Biró - ak bude materiál pripravený, požiadal ho zaradiť aj do programu komisie 

obchodu.  

 

b) Galantská nemocnica 

Mgr. Biró – informoval členov o situácii ohľadne galantskej nemocnice. 
 
K bodu č. 7 
Záver 
 
Úlohy : 

1. Zaradiť SWOT analýzu o partnerských mestách do programu najbližšieho zasadnutia 
Komisie OSCRaRR. 

Z: Mgr. Gešková  T: po dokončení SWOT analýzy 
 

 
Po prerokovaní všetkých schválených bodov rokovania komisie pán Mgr. László Biró všetkým 
prítomným poďakoval za účasť a rokovanie ukončil.   

 
 

 
 
 
 
 
 

         Mgr. László Biró v.r. 
                                          predseda komisie 
 
Zapisovateľka komisie: Mgr. Sláviková v.r. 


